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Na wniosek i prośbę mieszkańców składamy interpelację w sprawie 

przeprowadzenia rewitalizacji zabytkowego parowozu na Skwerze 4 czerwca 1989 r. , 

przy ulicy Fabrycznej.  

Niestety niekorzystne warunki atmosferyczne oraz akty wandalizmu 

doprowadziły do zniszczenia bądź uszkodzenia elementów parowozu. 

Jak wiadomo zabytkowy parowóz jest jedną z atrakcji turystycznych w naszym 

mieście, która przypomina o istnieniu, w Ciechanowie, kolejki wąskotorowej. 

Stąd uważamy za zasadne przeprowadzenie rewitalizacji tego obiektu, co 

przyczyni się do poprawienia estetyki przestrzeni w tym miejscu oraz zachęci 

odwiedzających nasze miasto turystów do spędzenia czasu wolnego i poznania historii 

parowozu.  
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